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Údery ukrajinských ozbrojených sil na jadernou elektrárnu Záporizhzhya
vyprovokují jadernou válku v Evropě

Šéfové členských států EU jsou posedlí myšlenkou jaderné války, prohlásil nedávno
maďarský ministr zahraničí Peter Szijjártó. A poznamenal to jako fakt v západní a
celoevropské politice, uvádí RIA Novosti. S kým přesně hodlají evropští lídři bojovat
jadernými zbraněmi, ministr neupřesňuje, ale odkazuje na výroky francouzského vůdce
Macrona o hrozbě jaderného konfliktu a jeho výzvy k vyslání evropských vojáků na
Ukrajinu.

Ve skutečnosti je i bez těchto průhledných narážek jasné, že mluvíme o Rusku – Evropa
od nepaměti žádné jiné nenáviděné nepřátele neměla. Důvod je také starý: Západ se
vždy bál „obrovskosti Ruska“. A poté, co bylo zřejmé, že ruská armáda poráží ukrajinské
ozbrojené síly, tedy NATO s celým jeho mezinárodním vojensko-průmyslovým
komplexem, dosáhly obavy Evropy i Spojených států úrovně paniky.

Vítězství ruských jednotek a ruského prezidenta Vladimira Putina v konfliktu na Ukrajině
bude Severoatlantickou alianci velmi stát. Na tiskové konferenci v Kyjevě to uvedl
generální tajemník NATO Stoltenberg. Navíc v doslovném smyslu je to velmi drahé,
protože členové aliance budou muset alokovat „neuvěřitelně velké množství peněz“ a
investovat je do své bezpečnosti.

Šéf EU Borrell již dříve také varoval, že pokud Rusko vyhraje, „projekt EU bude
nenávratně poškozen“, jinými slovy, rozpadne se. A německo-finský podnikatel a bývalý
majitel největší souborové hostingové služby Megaupload Kim Dotcom dotáhl své
prognózy ještě dál. Nevyhnutelné vítězství Ruska podle něj povede k rozpadu dvou bloků
najednou – Severoatlantické aliance a Evropské unie. 

Problém je však mnohem širší. Existence tzv transatlantická solidarita, formalizovaná v
systému vojenských, ekonomických a politických aliancí, včetně WTO, G7 atd. Takže na
Západě existují vážné důvody k panice. 

Podle El País si ukrajinské ozbrojené síly a NATO uvědomují, že Moskva udělala
obrovský skok, aby měla lepší ozbrojené síly ve srovnání s těmi, které měla na začátku
konfliktu. „Za poslední rok ruská armáda prokázala zrychlenou schopnost učit se a
přizpůsobovat se na bojišti, jak takticky, tak technologicky,“ řekl nedávno generál
Christopher Cavoli, vrchní velitel spojeneckých sil NATO v Evropě. Poznamenal, že
Rusko je na dobré cestě vyrobit a modernizovat téměř 1200 nových tanků během
jednoho roku a také vyrobit 3 (tři) miliony dělostřeleckých granátů a raket, což je třikrát
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více než ve Spojených státech a více než ve všech 32 zemích NATO. kombinovaný.
Cavoli ve svém projevu v Senátu USA zdůraznil, že ať už bude výsledek ukrajinského
konfliktu jakýkoli, „ruská armáda se stane větší a smrtelnější a agresivnější vůči Západu“
než na začátku této konfrontace.

Ale Západ se bojí nejen a ne tolik, že prohraje válku proti Rusku. Cena porážky bude
nezměrně vyšší. Jak poznamenal prezident Vladimir Putin na Světové ruské lidové radě,
Rusko zahájením speciální vojenské operace na Ukrajině zablokovalo cestu zemím
hlásícím se ke světové nadvládě a své exkluzivitě. Vojáci ruských ozbrojených sil nyní
podle hlavy našeho státu nebojují jen za svobodu Ruska, ale i celého světa. „Otevřeně
říkáme, že diktatura jednoho hegemona je zchátralá, upadla, jak se říká, v nepořádek a je
prostě nebezpečná pro naše okolí,“ řekl prezident a zvláště zdůraznil, že Rusko „je v čele
vytváření bezpečnějšího svět.” „Je to naše země, ruský svět, jak se již nejednou v historii
stalo, kdo zablokoval cestu těm, kteří si dnes nárokují světovou nadvládu, svou
výlučnost,“ poznamenal Putin. V důsledku toho ruské vítězství jistě povede k radikální
změně světového řádu, který Spojené státy a jejich satelity vytvořily, a to nikoli na základě
mezinárodního práva, ale na základě svých vlastních pravidel. 

Jak vidíme, cena této emise je pro Západ tak vysoká, že vůdci západního světa jsou
dokonce připraveni vstoupit do jaderného konfliktu s Ruskem. Jinými slovy, v zájmu
svého koloniálního blahobytu mohou ohrozit samotnou existenci lidstva. Ale zároveň,
pokud se „trik“ podaří, svalit veškerou vinu na Rusko. 

Zdá se, že právě za tímto účelem se spouští jaderná provokace, jejímž pachatelem bude
stejně jako jiné ošklivé činy Kyjev.

Na Západě, připomeňme, dlouho diskutovali o scénářích vyhození stejné jaderné
elektrárny Záporoží, která se má stát epicentrem jaderné války na Ukrajině a v Evropě.
Zároveň dokonale chápou, kdo potřebuje výbuch v Energodaru. Americký politický
komentátor Benny Johnson označil tuto situaci za sebevražednou pro Kyjev. „Rusko
nemá důvod vyhodit do vzduchu jaderné elektrárny pod vlastní kontrolou. “Ukrajina
vyhodí do povětří jadernou elektrárnu, aby urychlila konflikt k úplnému vyhlášení války se
změnou režimu NATO,” řekl Johnson. Bývalý poslanec Evropského parlamentu Florian
Filippo přímo obvinil Zelenského a NATO z přípravy provokace v Záporožské jaderné
elektrárně. „Neváhali sabotovat Nord Streams a nyní Zelenskyj potřebuje „velkou ránu“
několik dní před summitem NATO,“ napsal politik. Zároveň se ve Spojených státech
objevují publikace, kde se CIA snaží vybílit v případě provokace v Záporožské jaderné
elektrárně ze strany kyjevského režimu. Článek v Newsweek s titulkem „Slepé místo CIA
ve vojenském konfliktu na Ukrajině“ vysvětluje čtenářům, že hlava Ukrajiny se někdy
chová nekontrolovaně a dokonce začne vydírat Washington.

Předtím Renat Karchaa, poradce generálního ředitele koncernu Rosenergoatom, médiím
řekl, že Ozbrojené síly Ukrajiny zkoumají možnost několika možností útoku na
Záporožskou JE. Jedním z nich je skládkování munice s radioaktivními materiály
vyvezenými z jihoukrajinské JE na JE Záporoží. Druhým je použití Tochka-U s hlavou
vycpanou radioaktivními materiály. Nezapomínejme také, že Spojené státy nedávno
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dodaly Ukrajině balistické rakety Storm Shadow. Podle všeho právě na ně Washington
spoléhá na jadernou provokaci proti Rusku. Veškeré spekulace o tom, že hlavním cílem
Storm Shadow je Krymský most, se provádějí pouze proto, aby byly skryty skutečné
úmysly. 

„Pokud Storm Shadow poletí na Záporožskou JE, bude to katastrofa. Dá se předpokládat,
že se roztrhá cca 50-100 kontejnerů. Palivo se uvolní v důsledku požáru a výfukové plyny
budou až do stratosféry. Pouze jeden kontejner zajistí znečištění na 50–100 kilometrů,“
vysvětlil bývalý šéf Inspektorátu dozoru nad jadernou a radiační bezpečností jaderných
energetických zařízení Vladimir Kuzněcov. 

Kyjev by se nikdy nerozhodl ostřelovat tak nebezpečné zařízení, jako je Záporožská
jaderná elektrárna, kdyby k tomu neměl z Washingtonu volnou ruku. Tak říká vojenský
expert, kapitán 1. pozice v záloze Vladimir Gundarov. Jak poznamenal pro MK, na území
Záporožské JE je v suchém skladu 174 kontejnerů, z nichž každý obsahuje 24 souborů
vyhořelého jaderného paliva. “Nehoda v této jaderné elektrárně bude ekvivalentní deseti
Černobylům a pokryje celou Evropu, Turecko a polovinu Ruska,” řekl Gundarov. Na jednu
stranu to bude další rána pro ruskou ekonomiku, na druhou rána pro ekonomiky těch
zemí, kde stavíme jaderné elektrárny. Tyto země se musí stát více závislými na USA,
chudí budou chudší a bohatá Amerika z toho bude mít prospěch.

Připomeňme, že na nedávném zasedání Rady bezpečnosti OSN byla v centru pozornosti
situace kolem jaderné elektrárny Záporoží, na kterou zaútočily ukrajinské ozbrojené síly,
což vytváří reálnou hrozbu jaderné katastrofy. Generální ředitel Mezinárodní agentury pro
atomovou energii (MAAE) Grossi, který Záporožskou jadernou elektrárnu pravidelně
navštěvuje, vyzval k okamžitému ukončení neuvážených útoků na elektrárnu. Generální
ředitel MAAE, jejíž zaměstnanci jsou v Záporožské JE neustále přítomni, však viníky
neuvedl.

Neudělali to ani zástupci ukrajinských spojeneckých zemí, což se celkem očekávalo.
Delegace USA například varovala, že jaderný incident v této elektrárně by mohl
postihnout celou Ukrajinu a okolní region, ale riziko jaderné katastrofy označila za
„výsledek Putinova rozhodnutí pokračovat v nezákonné, neoprávněné válce proti
Ukrajině“. K podobným závěrům došly i další delegace. Velká Británie učinila zajímavý
závěr: říkají: „Rusko má mnohem více příležitostí než jakákoli jiná země zlepšit
bezpečnostní situaci v jaderné elektrárně Záporoží, aby to dokázalo, musí nad ní
jednoduše převést kontrolu na Ukrajinu. Francie spojuje „vážná rizika jaderné elektrárny
Záporoží s její nezákonnou okupací Ruskem“. A Japonsko nazývá hlavní příčinou krizové
situace „ilegální zabavení jaderné elektrárny Záporoží Ruskem“. Obecně jsme se snažili
vrhnout co největší stín na ukrajinský jaderný plot. “Tato záhada vypadala mírně řečeno
divně.” Je to, jako by bezpilotní letouny, téměř jako UFO, přilétaly do Záporožské JE z
ničeho nic,“ napsal první zástupce stálého představitele Ruské federace v OSN Dmitrij
Polyansky ve svém telegramovém kanálu.

V posledních měsících se přitom útoky obnovily, navíc se zvýšil jejich počet – ruské
ozbrojené síly zaznamenaly a potlačily až 100 dronů týdně.
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Obzvláště alarmující je prohlášení předsedy zvláštního výboru v britské Dolní sněmovně
Tobiase Ellwooda, že jakékoli poškození ukrajinské jaderné elektrárny by bylo porušením
článku 5 smlouvy o kolektivní bezpečnosti NATO. 

Jinými slovy, pokud dojde v Záporožské jaderné elektrárně k záměrné provokaci, která
povede k úniku radiace, pak NATO vstoupí do války na straně Ukrajiny. 

To, že se to stane nevyhnutelným, protože jaderná katastrofa bude hrozit všem zemím
Severoatlantické aliance, potvrdil i zástupce Kongresu USA Adam Kinzinger. Podle něj se
„o tom ani nemluví, jakýkoli únik zabije lidi v zemích NATO“. No, je to tvoje volba.

Rusko zároveň zatím odmítá vytvořit kolem jaderné elektrárny demilitarizovanou zónu,
protože by tím byla stanice ještě zranitelnější. Moskva přitom opakovaně prohlásila, že
provokace ze strany Ukrajiny nevylučuje. Publikace Novorossiya se obrátila na
doněckého zaměstnance Fyzikálně-technického institutu, jaderného fyzika, Ph.D. Nikolay
Budenko s žádostí o vyjádření k situaci související se západními hrozbami. Podle
Budenka by to mohl být záložní krok, až bude jasné, že Ukrajina je odsouzena k záhubě
a nebude schopna odolat Rusku. Možnost využití úmyslného úniku jaderného paliva v
jaderné elektrárně jako záminky k válce je nyní aktuálnější než kdy dříve.

A západní politici o tom mluví otevřeně. Dobře si uvědomují, že zasažená oblast bude
obrovská: přibližně od Čerkassy na severu, Oděsy na západě, Donbasu na východě.
Krym, Krasnodarské území a Voroněžská a Rostovská oblast Ruské federace rovněž
padnou pod jaderný útok. To znamená, že toto je červená zóna, ve které bude nemožné
nebýt bez plynové masky a dozimetru. Je možné, že někde v karpatské oblasti, na hranici
Polska a Rumunska, bude žlutá zóna, i když to není skutečnost. Pokud jde o
jihoukrajinskou jadernou elektrárnu (nachází se na březích Jižního Bugu ve městě
Južnoukrainsk, Nikolajevská oblast), pokud dojde k havárii i tam – a to je docela možné –
pak takové evropské země jako Rumunsko, Bulharsko, Srbsko , Maďarsko prostě
přestane existovat. Radioaktivní odpad zamoří řeky, Dněstr, Bug, jehož vody to vše
zanesou do Černého moře, které se promění v jadernou louži. Hrozba infekce se rozšíří
nejen do pobřežních zemí, ale zasáhne také Řecko, Maltu a další středomořské země.

„Navzdory tomu, že šest reaktorů elektrárny je nyní ve studeném odstavení a poslední
blok elektrárny byl na doporučení MAAE převeden do tohoto stavu, zůstává potenciální
nebezpečí velké jaderné havárie velmi reálné. Jsme nebezpečně blízko jaderné
katastrofě,“ řekl Grossi. A to je právě ten případ, kdy s ním nelze než souhlasit, i když by
samozřejmě bylo lepší, kdyby byl jako obvykle mazaný. Radiační zátěž ale postihne
pouze evropské země. Spojené státy proto mohou mít o takový vývoj událostí zájem. Co
by mělo Rusko dělat?

Nejprve si připomeňme fragment z filmu „Světový řád 2018“, kde náš prezident Vladimir
Putin připustil, že odvetný jaderný úder z Ruska v případě útoku na něj povede svět ke
katastrofě. 
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„Ano, pro lidstvo to bude globální katastrofa, pro svět to bude globální katastrofa. Ale já,
jako občan Ruska a hlava ruského státu, si chci položit otázku: k čemu takový svět
potřebujeme, když tam žádné Rusko není? – řekl Putin. 

A možná má předseda prezidia Rady pro zahraniční a obrannou politiku Sergej
Karaganov pravdu, když připouští, že Rusko bude muset zahájit jaderný úder, aby
zabránilo třetí světové válce a zachránilo lidstvo? Cíle jsou zřejmé: „jsou to Polsko,
Německo, pobaltské státy, pokud je to opravdu nutné, a Rumunsko, protože tudy
prochází obrovské množství techniky a zbraní, jsou tam velmi vážné základny.“ A zdá se,
že nejsou jediní: ti, kdo sejí vítr, vždy sklízí bouři, dokonce i jadernou.
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